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ســردار حاجی زاده گفت : شــما اساتید دانشگاه می دانید باید برای شلیک 
موشکی که در یک مرحله این کلاهک آن جدا و چهارصد کیلومتر از جوّ خارج 
و مجدد به داخل جوّ برمی گردد، مراقبت شود، دچار انفجار و آتش سوزی نشود 
و در عین حال هدایت شود تا به هدف بخورد و یا فناوری ماهواره که بسیار دقیق 
و نیاز به سرعت خاص برای قرار گرفتن در مدار )سرعت ۷/۵( کیلومتر در ثانیه 
باید باشــد. ســردار حاجی زاده عنوان کرد: امروز به تمام فناوری های پیچیده در 
حوزه صنعت دفاعی دست پیدا کرده ایم؛ بنابراین، می توانیم در سایر عرصه ها مانند 

صنعت و کشاورزی که بسیار ساده تر است مشکلات را حل کنیم. 

۲۵ سناتور آمریکایی طی نامه ای به رئیس جمهوری آمریکا از وی خواستند 
مانع »دســتیابی ایران به سلاح هسته ای« شود. »جان کندی«، »جیمز لنکفورد« و 
»کرستن گیلیبراند« از جمله سناتور هایی هستند که این نامه را امضا کرده اند. در این 
نامه با اشاره به گزارش آژانس بین المللی انرژی اتمی در ماه فوریه گذشته درباره 
کشف ذرات اورانیوم غنی شده تا سطح ۸۴ درصد در ایران آمده است که تهران 
توانایی غنی سازی اورانیوم تا سطح ۹۰ درصد تسلیحاتی در زمان مورد نظر خود 
است و می تواند طی ۱۲ روز اورانیوم با سطح غنای لازم برای ساخت یک بمب را 
غنی سازی کند. این سناتور ها همچنین با تکرار برخی ادعا ها درباره ماهیت برنامه 
هسته ای ایران، اعلام کرده اند که ضرورت دارد تلاش ها برای ممانعت از دستیابی 

ایران به سلاح هسته ای تقویت شود.

با حضور محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شــورای اســلامی، رؤسای 
کمیســیون های انرژی، کشاورزی، صنایع و معادن مجلس و وزرای نیرو، نفت، 
صمت و جهاد کشــاورزی نشست بررسی وضعیت ناترازی انرژی در کشور و 
پیش بینی راهبردها و راهکارهای رفع این مشکل برگزار شد. قالیباف در ابتدای 
این نشست با بیان اینکه ناترازی انرژی در کشور تهدید محسوب می شود و باید 
با در پیش گرفتن راهکارهای کارشناسی، این موضوع را به فرصت تبدیل کنیم، 
گفت: با توجه به اینکه در حال تدوین و تصویب برنامه هفتم توسعه برای پنج سال 

آینده کشور هستیم، باید مسیر درست در این عرصه دنبال شود.

رئیس شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب بــا بیان اینکه کارنامه ای برای هر 
نماینده ای که با لیست شورای ائتلاف وارد مجلس شده تنظیم کرده ایم که بتوانیم 
پاسخگوی مردم باشیم، گفت: از این طریق می خواهیم ارزیابی کنیم اگر عملکردها 
مناسب نبود، نمایندگانی بهتر و انقلابی تر از نمایندگان فعلی وارد خانه ملت شوند.

جمهوری اسلامی نوشت: مشخص نیست که مدیران اقتصادی چگونه به 
خود جرأت می دهند از روند کاهشی تورم سخن به میان آورده و چگونه می توانند 
امید را به جامعه تزریق کنند؟! در این مطلب آمده است: این روز ها دوباره برخی 
اقلام اساسی و خوراکی، در سال »رشد تولید و مهار تورم«، در موج جدید گرانی ها 
قرار گرفتند و این موضوع، قدرت خرید مردم را بیش از گذشته تحت تأثیر قرار 
داد و سفره های مردم را کوچک تر کرد. متأسفانه در حالی بهار ۱۴۰۲ را به پایان 
رســاندیم که گویی بهار گرانی ها و رشد تورم پایان ندارد و وعده های مسئولان 
برای ثبات و کاهش قیمت ها محقق شــدنی نیست. در چنین شرایطی مشخص 
نیست که مدیران اقتصادی چگونه به خود جرأت می دهند، از روند کاهشی تورم 

سخن به میان آورده و امید را به جامعه تزریق کنند؟!

روابط عمومی سپاه امام حسن مجتبی ـ علیه السلام ـ استان البرز در اطلاعیه ای 
از دستگیری فرد هتاک به مقدسات و پرچم کشور در استان البرز خبر داد. در این 
اطلاعیه آمده است: با اشراف اطلاعاتی پاسداران گمنام امام زمان )عج( در سپاه 
امام حســن مجتبی علیه الســلام فرد هتاک به مقدسات و پرچم کشور در استان 
البرز دستگیر شد. این فرد اقدامات مشابهی را در هتاکی به مقدسات در شهرهای 
الموت، ایزدشهر، قم، فردیس و کرج  داشته است که با رصد دقیق چشمان تیزبین 
پاســداران گمنام امام زمان )عج( در شهرستان فردیس شناسایی و با هماهنگی 

دستگاه قضایی در یک اقدام غافلگیرانه دستگیر شد.

معاون هماهنگ کننده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با اشاره به پیشرفت های 
کشور، گفت: انقلاب اسلامی با قدرت و شدت در حال پیشرفت است و آمریکا 
و اسرائیل با شیب تند در حال سقوط هستند. سردار محمدرضا نقدی در نهمین 
اجلاس سراسری مسئولان کانون های بسیج اساتید واحد های دانشگاه های آزاد 
اسلامی کشور که  در مشهد برگزار شد، با اشاره به شکست های متعدد دشمن در 
عرصه های مختلف، اظهار کرد: آمریکا دنبال تصویرسازی و صحنه سازی واقعیت 
هاســت تا مردم ما بر اساس اطلاعات نادرست، فکر و تصمیم گیری کنند. وی 
تصریح کرد: آمریکا با چین و روسیه هم رو در روست، اما به تعداد انگشتان دست 
هم به زبان چینی و روسی رسانه ها را علیه افکار این دو کشور به کار نگرفته است، 
ولی بیش از ۳۰۰ شبکه تلویزیونی و رادیویی و هزاران سایت اینترنتی را علیه افکار 

مردم کشور ما به کار گرفته است. 

مخبر با اشاره به نامگذاری سال جاری با نام »مهار تورم و رشد تولید« از سوی 
مقام معظم رهبری تأکید کرد: معظم له علاوه بر ارائه این راهبرد کمّی مردمی سازی 
اقتصاد را نیز به عنوان یک راه حل برای برون رفت از مشکلات و تحقق این راهبرد 
اعلام کرده اند. وی خاطرنشان کرد: تحقق شعار سال جز با سپردن امور به مردم 
توســط نیروهای جهادی مخلص محقق نمی شود و گروه های جهادی، سرمایه 

دولت برای به صحنه آوردن مردم در همه ابعاد هستند.

دبیرکل جامعه اســلامی مهندســین گفت: وقتی می گویم رقیبی به اســم 
اصلاح طلــب، به هیچ عنوان منظورم افراد اغتشاشــگر و ضدانقلاب و فتنه گر 
نیســت، ما باید از همه جریان های درون نظام برای اعتلای اســلام و ایران عزیز 
استفاده کنیم. محمدرضا باهنر دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین در مجمع عمومی 
شورای ائتلاف نیرو های انقلاب در سخنانی با اشاره به ماهیت فعالیت احزاب در 
سالجاری، گفت: بیشتر بحث تشکل ها و احزاب در سالجاری منتهی به انتخابات 
حول همین محور اســت و ما هم باید حول ایــن موضوع فعالیت های خود را 
برنامه ریزی کنیم. وی با اشاره به اهمیت انتخابات گفت: انتخابات امسال یکی از 
مهم ترین انتخابات ســال های اخیر کشور است و ما هم باید ناظر بر همین مهم، 
فعالیت های خود را انجام دهیم. دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین افزود: یکی از 
دلایل مهم بودن انتخابات امســال، ســخنان رهبر انقلاب در ابتدای سال درباره 

انتخابات است.

شــبکه سی ان ان به نقل از یک منبع آگاه گزارش داد، گفت وگو های ایران و 
اتحادیه اروپا در دوحه به تحولات مثبت در بسیاری از موضوعات منجر خواهد 
شد. شبکه خبری سی ان ان در گزارشی با اشاره به دیدار علی باقری، معاون وزیر 
امورخارجه و مذاکره کننده ارشــد هســته ای ایران با انریکه مورا، معاون مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا که به تازگی در دوحه، پایتخت قطر برگزار شده 
اســت به نقل از یک منبع آگاه به ارائه جزئیاتــی درباره محور رایزنی های آن ها 

پرداخت و آن را مثبت ارزیابی کرد. 

سیاسی

 

-سخنگوی  سیاسی  سرویس 
شورای نگهبان گفت: لایحه موافقتنامه 
بین دولت جمهوری اسلامی ایران و 
کرواسی، خلاف موازین شرع و قانون 

اساسی شناخته نشد.
هــادی طحان نظیــف گفت: 
از جلســه گذشــته تاکنون ۷ طرح و 
لایحه ارسال شــده از مجلس و یک 
اساســنامه ارسال شــده از دولت و 
۱۰ اســتعلام صورت گرفته از دیوان 
عدالت اداری بررسی شد.وی افزود: 
لایحه موافقتنامه بین دولت جمهوری 
اســلامی ایران و کرواســی در مورد 
کمــک به همکاری متقابــل در امور 
گمرکی مورد بررسی قرار گرفت. تنها 

ایرادی که نسبت به این مصوبه وجود 
داشــت ایراد اصل ۱۵ قانون اساسی و 
استفاده از واژگان غیر فارسی بود که با 
اصلاحات مجلس، ایراد شورا مرتفع 
و این مصوبه خلاف موازین شــرع و 
قانون اساسی شناخته نشد. سخنگوی 
شــورای نگهبان درباره  طرح اصلاح 
مــوادی از قانــون انتخابات مجلس 
گفت: اصلاح قانون انتخابات، مطالبه 
ای بود که  سالها مطرح بود و مجلس 
یازدهم دست به اصلاح این قانون زد. 
این مصوبه در راستای حقوق مردم و 
سیاست های کلی انتخابات گام های 
روبه جلویی برداشته است و اگر چه ما 
بر  اصلاح قانون انتخابات تاکید کرده 

بودیــم ولی مثل هر  طرح و لایحه ای 
در شورا آن را بررسی کردیم و ایردات 

متعددی وجود داشت و
به مجلس انــرا اعلام کردیم  و 
مجلس در رفت و برگشت اصلاحاتی 
انجام داد.وی افزود: در چهارشنبه هفته 
گذشته اصلاحات مجلس بررسی شد 
و عمده اشــکالات ما برطرف شد و 
چند مورد باقی اســت که به مجلس 
هم  جهت اصلاح گفتیم. ما در بررسی 
مصوبه وظیفــه خود را انجام دادیم و 
مثل هر طرح و لایحه ای اشکالات آن 
را به مجلس گفتیم و امیدواریم موارد 
باقــی مانده را مجلس اصلاح کرده و 
اعلام  کنــد تا انتخابات آینده با قانون 

جدید برگزار شود. 
سخنگوی شورای نگهبان ادامه 
داد:  طرح بانــک مرکزی جمهوری 
اسلامی ایران هم چند بار بین مجلس 
و شــورای نگهبان رفت و برگشت 
داشــته است که چند ایراد باقی مانده 
اســت؛ البته مجلس بر مصوبه خود 
اصرار داشته است و در این صورت، 
ایــن مصوبات بــرای تعیین تکلیف 
به مجمع تشــخیص مصلحت نظام 
ارجاع خواهد شــد.وی افزود: طرح 
مالیات بر ســوداگری و سفته بازی با 
ایرادات و ابهاماتی از ســوی شورای 
نگهبان مواجه شــده اســت که باید 
مجلس شورای اسلامی این موارد را 

رفع کند تا مصوبه مجدداً در شــورای 
شود.سخنگوی  رســیدگی  نگهبان 
شورای نگهبان افزود:  طرح حمایت از 
گزارشگران فساد نیز بررسی شد و نظر 
هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص 
مصلحت نظام را هم درباره این مصوبه 
اخذ کردیم. ایرادات شورای نگهبان به 
این مصوبه رفع شــده و فقط دو ایراد 
و ابهام جزئی باقی مانده اســت. پس 
از اصلاح مجلس، مجدداً این مصوبه 
را بررسی می کنیم.  بسیاری از ایرادات 
وارده به لایحه شوراهای حل اختلاف 
از سوی مجلس مرتفع شده است اما 
هنوز هم ابهاماتی دارد که باید رفع شود.
سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به 

ســوال  درباره برگــزاری انتخابات 
تناسبی مجلس شــورای اسلامی در 
تهران گفت: ما در مرحله قبل بررسی 
طرح اصلاح قانون انتخابات، نسبت 
به اصل برگزاری انتخابات تناســبی 
ایرادی نداشتیم، اما ابهاماتی داشتیم که 
در رفت و آمد آن ابهام نیز برطرف شد. 
ما اکنون هیچگونه ایراد و ابهامی درباره 
برگزاری انتخابات تناسبی نداریم و با 
آن موافق هســتیم؛ البته هیات عالی 
نظارت بر حسن اجرای سیاست های 
کلی انتخابات در مرحله قبل ایراداتی 
نســبت به این موضوع داشت، اما در 
این مرحله تاکنــون نظری از مجمع 

دریافت نکرده ایم.

لطیفیرئیسسازماناموراداریواستخدامیکشور:

عمومدستگاههاارتباطبینالمللیندارندکهبخواهیمازتعطیلاتجهانیتبعیتکنیم

پیرهادی نماینده مردم در مجلس: 

هدف»اتهام ها« به بیراهه بردن امور مردم است

سرویس سیاسی- در ابتدا مصطفی 
میرسلیم که به موضع گیری های عجیب 
و غریب در این مجلس معروف شــده 
است در واکنش به طرح تعطیلی  شنبه ها 
در توئیتی نوشــت: ایــن چه افتخاری 
اســت که بعضی افراد پیشنهاددهنده و 
مدافع تعطیلی روز شنبه، مانند اسرائیل، 
شــده اند؟ پیرهادی به عنــوان یکی از 
طراحان تعطیلی شــنبه ها در پاسخ به او 
نوشت: کسی که فرق ۲۰۶ با لندکروز را 
نمی فهمد،به طریق اولی علت ساماندهی 
ایام کاری و تعطیلات را متوجه نمی شود. 
بعضی ها که هجمه و مخالفت می کنند، 
خیال آدم از درستی راه، جمع تر می شود.
اما این جدال توئیتری به همین جا ختم 
نشــد و دو نماینده تهران طی روزهای 
اخیــر در توئیتر ) که به دســتور کمیته 
فیلترینگ برای عموم مردم فیلتر است(، 
بارها به صورت پینگ پنگی از خجالت 

یکدیگر درآمدند.
در همین رابطه محسن پیرهادی 
نماینده مردم تهران با بیان اینکه »ایستادن 
در مقابل مطالبات مردم از شفافیت آراء 
مســئولان گرفته تا بحث سامان دهی 
بازار خودرو و تســهیل شرایط واردات 
خودرو به کشــور و ... شــیوه مرسوم 
جمع معدودی اســت«، تاکید کرد: در 
همین راستا مانع تراشی در برابر امور و 
طرح هایی که خواست و مطالبه به حق 
مردم اســت، بدون ارایه ادله و استدلال 
علمی یا کارشناسی یکی از موانع پیشبرد 
امور در مجلس است، سکوت همیشگی 
در قبال این روحیات و حاشیه ســازی 
مکرر برای مجلــس و نمایندگان جز 
معطل ماندن امور مردم نتیجه ای ندارد.
عضو هیات رئیســه مجلس همچنین 
درخصوص شائبه ای که نسبت به ملک 
محل ســکونت او مطرح شده، عنوان 
کرد: استفاده از رانت موقعیتی یا سیاسی 
بــرای خرید خانه توســط من تهمت 
ناروایی اســت که برخی برای تضعیف 
جایگاه بنده از آن سوءاستفاده می کنند، 
در این مســاله بنده هیچ تخلفی نداشتم 
و قــوه قضاییه مــرا از تمامی اتهامات 
تبرئه کرد.  وی با بیان اینکه »متاســفانه 
همیشه اخبار سیاه و موضوعاتی که جنبه 
تخریب دارنــد ماندگارند اما در مقابل 
ادلــه و توضیحاتی که بــرای رفع اتهام 
بیان می شود دیده و شنیده نمی شوند«، 
افزود: بدنه شــهرداری بهترین شاهدان 
شیوه عملکرد تعاونی مسکن شهرداری 
تهران هستند، روند مرسوم و معمول را 
 می دانند و اگر اجحافی بود، آن ها حتما 
در ایــن میدان مطالبه گر می شــدند اما 
نقدها و تهمت هایی که در این ماجرا به 
من نسبت داده می شود از سوی رقبای 

سیاســی یا فعالان فضای مجازی است 
که متاسفانه لحظه ای و هیجانی برخورد 
 می کنند و بــرای تخریب از این ماجرا 
سوءاســتفاده می کننــد و حتی تصور 
نمی کنند موضع تخریبی شان می تواند به 
مانعی ســر راه تلاش من برای پیگیری 
مطالبــات مردم در مجلــس از بحث 
شفافیت گرفته تا موضوع تعطیلی روز 

شنبه بدل شود. 
مشــروح گفت وگو با محســن 
پیرهادی نماینده مــردم تهران و عضو 
هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی را 

در ادامه از نظر می گذرانید:
اخیــرا در جریان پیشــبرد 
طرح تعطیلی شــنبه ها به جای 
پنج شــنبه ها در قالب اصلاحیه 
بر لایحه دولت برای ساماندهی 
تعطیلات جدال رســانه ای بین 
شــما و آقــای میرســلیم دیگر 
نماینده تهران درگرفت که خیلی 
هم ارتباطی به اصل ماجرا یعنی 
تعطیلی شــنبه ها نداشت، علت 
ادامه دار شــدن ایــن بحث را چه 

مساله ای می دانید؟
بعد از طرح پیشــنهادی من که در 
کمیســیون اجتماعی مجلس به عنوان 
کمیسیون تخصصی بررسی کننده لایحه 
ساماندهی تعطیلات، اکثریت اعضای 
کمیســیون با دو روزه شدن تعطیلات 
پایان هفته و جایگزینی شــنبه به جای 
پنج شــنبه موافقت کردنــد، در نهایت 
این پیشــنهاد به تصویب کمیســیون 
رســید. به دنبال تصویب این پیشنهاد 
جمعــی در داخل و خارج از مجلس با 
طرح موضوعاتی از جمله اینکه شــنبه 
روز تعطیلی یهودی هاست و پنج شنبه 
جزو تعطیلات مرســوم و حتی مقدس 
ما در دین اســلام است، با این مصوبه 
کمیسیون ابراز مخالفت کردند. درحالی 
که سامان دهی تعطیلات مطالبه ۱۵ ساله 
مــردم از مجلس بود و ما در تعاملات و 
مراودات بین المللی به دلیل عدم تلاقی 
تعطیلات مان با تعطیلات مرسوم قاطبه 
کشــورهای دنیــا ۴ روز تعلیق داریم 
و عمــلا روند تعاملات ما تنها در ســه 
روز کاری انجام می شــود، این موضوع 
و آسیبی که به روند تعاملات اقتصادی 
بین المللی می زند، مکرراً از سوی فعالان 
اقتصادی به مجلس منتقل شده است و 
در کنار فعــالان اقتصادی و مناطق آزاد 
تجاری، مراکز دانشــگاهی و پژوهشی 
هم از این نا هماهنگی گلایه داشتند. در 
بررســی های انجام شده ما روشن شد 
که تعطیلی پنج شنبه روندی مرسوم در 
کشور بوده و پایه شرعی و فقهی ندارد، 
تنها روز جمعه اســت که در دین اسلام 

برای پرداختــن به امور مذهبی و دینی 
مثل نماز جمعــه مورد تاکید قرار دارد.
الگویی که کشورهای اسلامی هم با در 
نظر گرفتن آن ۱۶ سال است تعطیلاتشان 
را به جمعه و شنبه منتقل کرده اند، پس 
مناسب ترین پاسخ به مطالبه مردم برای 
کاســتن از شــمار روزهای تعطیلی و 
کاهش فاصله فعالیت بین المللی با دنیا 
جابجایی پنج شــنبه با شنبه بود، که آن 
را در مجلــس دنبال کردیم و الحمدلله 
در کمیسیون به ثمر رسید. اما متاسفانه 
جمعــی ایــن موضــوع را برنتافتند و 
رسمی و غیررسمی ایرادت غیرمستند 
و ســلیقه ای بــه آن وارد کردند. آقای 
میرسلیم هم ترجیح داد به جای پیگیری 
ادله مخالفتش در مجلــس با رویکرد 
اتهام زنی در شبکه های اجتماعی اعلام 
موضــع کند، او مدافعان و طراحان ایده 
تعطیلی شــنبه به جای پنج شــنبه را به 
افتخار به نزدیکی با اســرائیل متهم کرد 
اتهامی که جز تلاش برای غوغا سازی و 
به حاشیه کشاندن بحث، ترجمه دیگری 
ندارد.ماجرا از اتهام زنی او علیه مدافعان 
طرح شروع شد و به نحوی دنبال شد که 
به تهمت زنی و طرح ادعایی مخدوش 
علیه بنده ادامه پیدا کرد، متاسفانه ایستادن 
مقابــل مطالبه مردم از شــفافیت آراء 
مسئولان گرفته تا بحث سامان دهی بازار 
خودرو و تسهیل شرایط واردات خودرو 
به کشور و... شــیوه مرسوم یک جمع 
معدودی است.مانع تراشی مقابل امور و 
طرح هایی که خواست و مطالبه به حق 
مردم اســت، بدون ارائه ادله و استدلال 
علمی یا کارشناسانه یکی از موانع پیشبرد 
امور در مجلس است، سکوت همیشگی 
در قبال این روحیات و حاشیه ســازی 
مکرر برای مجلــس و نمایندگان جز 
معطل ماندن امور مردم نتیجه ای ندارد.
مشخص اســت که ایستادن مقابل این 
روند هم مورد تایید و مطلوب این تفکر 
قرار نخواهد گرفت، پس راحت ترین 
راه برایشان طرح اتهام برای تحت فشار 
قرار دادن مخالفانشان است که با ادبیات 
بالا به پایین و تعابیر زشــت و نامناسب 
این مســیر را دنبال می کنند، مانند روند 
ناصوابی که طی دو هفته اخیر علیه من 
به دلیل پیگیری یک مطالبه مردم شکل 

گرفت و همچنان ادامه دارد.
شما هم چند موضع گیری و 
واکنش جنجالی علیه میرسلیم 

داشتید.
ببیند؛ باید دقت کنید که این جدل 
چگونه و چرا کلید خورد، در ابتدا آقای 
میرســلیم به یکباره آمد و گفت این چه 
طرح های اسرائیلی ای است که عده ای 
در مجلس مدافع آن شده اند، خب طراح  

پیشنهاد و مدافع تعطیلی شنبه من بودم 
و من خــودم را یک نیــروی انقلابی، 
ارزشــی و معتقد به نظــام جمهوری 
اسلامی می دانم؛ لذا طرح چنین اتهامی 
برایم سنگین و بسیار زننده است. خب 
طبیعی است که ناراحت می شوم و پاسخ 
می دهم.در حالی که ایشان می توانست 
بدون اتهام زدن در جریان بررسی طرح 
در مجلس برایش ادله بیاورد که به دلیل 
مشابهت با تعطیلی یهودیان با آن مخالف 
اســت نه اینکه بنده را متهم به افتخار و 
نزدیکی با آن ها بکند. از سوی دیگر هم 
شورای نگهبان مسئول تطبیق قوانین با 
شرع و قانون اساســی است و اگر این 
ایراد به آن وارد باشد، براساس آن مصوبه 
را رد می کند؛ در واقع می خواهم بگویم 
که مســیر و روند بررسی این طرح مثل 
دیگر طرح های مجلس مشخص است 

و جایی برای اتهام زنی باقی نمی ماند.
 بعــد از این ماجرا باز هم از طرف 
آقای میرســلیم آمدند و ماجرای خرید 
خانه مرا مطرح کردند، تهمت ناروایی 
که من بارها در مورد آن موضع رسانه ای 
گرفتــه ام، دادگاه رفته ام و پاســخگو 
بوده ام. من همان ایام همه مســیرهای 
قانونی و نظارتی را برای رد شــائبه ای 
کــه جمعی به ناحق مطرح کرده بودند، 
طی کردم، حتی دادستان وقت هم همان 
ایام رســیدگی کرد، مــن همه مدارک 
و مســتندات را ارائه کردم و ثابت شد 
که تخلفی نداشــته ام و از جایگاهم در 
شورای شهر تهران سوءاستفاده نکرده ام 
و همــه امور براســاس قانون و مربوط 
بــه زمان خدمتم در شــهرداری تهران 
بود و برهمین اســاس هــم از اتهامات 
تبرئه شــدم.حالا هــم موضوعی برای 
پنهــان کاری در این زمینه ندارم و نقطه 
ضعف و ایرادی هم در آن نمی بینم چون 
تماما بر اساس قانون و در مسیر قانونی 
گام برداشــته ام. اما این برچسب زدن ها 
تلاش برای به بیراهه بردن کارها و امور 
مردم است، هرچند که ما این موضوع را 
هم جواب دادیم و خوب اســت ایشان 
هم به موارد غیرمعمول و مرســومی که 
بــه راه انداخته انــد و جامعه را نگران و 
ملتهب کرده اند، پاســخ دهند. برداشت 
من از ســبک مخالفت ایشان این است 
که نمی خواهد در مواردی که مطلوبش 
نیست مثل بحث خودرو یا تعطیلی روز 
شنبه رویه مرسوم مجلس برای ورود به 
مباحــث را بپذیرد، او نمی پذیرد کنش 
فنــی از جایگاه نمایندگــی در این باره 
داشته باشد و تلاش می کند یا از جایگاه 
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
موضوعاتی مثل بحث واردات خودرو 
مانع تراشی کند و یا در مباحثی همچون 
تعطیلات شنبه که بنایش برچسب زنی و 
اتهام زنی است، بتواند مانع ادله مخالفان 

شود.
هــر از گاهــی در فضــای 
رســانه ای نام شــما بــا یکی از 
حواشی شورای چهارم در بحث 
املاک پرحاشیه مطرح می شود، 
این بار هم آقای میرسلیم در پاسخ 
به نقد شما این موضوع را مطرح 
کرد و خواستار پاسخگویی شما 
در این باره شد، ماجرای تخفیف 
۱۷۰ میلیون تومانی شــهرداری 
به شــما بر ســر خرید یک ملک 
مســکونی در خیابان پاسداران 

چیست؟
ببینید در ماجرای واگذاری املاک 
شــهرداری موضوع پنهانی از دید مردم 
وجود ندارد و چند ســال پیش با ورود 
قوه قضائیه به موضوع همه ماجرا روشن 
شــد، اما متاسفانه همیشه اخبار سیاه و 
موضوعاتی که جنبــه تخریب دارند، 

ماندگارند و در مقابل ادله و توضیحاتی 
که برای رفع اتهام بیان می شــود، دیده 
و شــنیده نمی  شود. اســتفاده از رانت 
موقعیتی یا سیاســی برای خرید خانه 
توســط من تهمت ناروایی اســت که 
برخــی برای تضعیف جایگاه من از آن 
سوءاستفاده می کنند.من همان ایام در این 
باره چندین بار با رسانه ها مصاحبه کردم 
که همین حالا هم با یک جست وجوی 
ســاده در اینترنت در دسترس همه قرار 
دارد. ماجرای تخفیف املاک شهرداری 
که شــامل اعضای تعاونی شــهرداری 
تهران می شــد، موضوعی است که در 
هر صنف و سازمان دیگری هم وجود 
دارد، لازم اســت اشاره کنم که پیش از 
حضورم در شورای چهارم شهر تهران، 
بیش از ۱۴ سال در جایگاه های مختلف 
مدیریت شهری توفیق خدمت داشتم؛ از 
جمله مدیریت سازمان فرهنگی و هنری 
شهرداری، معاونت شهردار مناطق ۷ و ۳ 
و مسئولیت سازمان بسیج شهرداری که 
بعد هم به عنوان نماینده مردم تهران به 
عضویت شورای شهر چهارم درآمدم.
تشــکیل تعاونی مسکن برای کارکنان، 
یکی از وظایف سازمان هاســت و در 
ادارات دولتی، نهادها و نیروهای مسلح 
مرسوم است. سال ۸۵ شهرداری تهران 
در جهت مصوبه شــورای شهر و قانون 
جامع مسکن برای کارکنان خود تعاونی 
مســکن تشــکیل می دهد و تا سال ۹۵ 
از مجموع ۵۶۴۳۳ کارمند شــهرداری 
۲۷۶۳۷ نفر عضو ۱۱۴ تعاونی  شده اند. 
یعنی ۵۰ درصد کل کارگران، کارمندان 
و مدیران شــهرداری به عضویت این 

مجموعه درآمدند. 
ملاک برخورداری کارکنان از حق 
عضویــت تعاونی دو مســاله بود؛ اول 
داشتن حداقل ۵ سال سابقه کار و شرط 
دوم هم عدم استفاده قبلی از تسهیلات 
تعاونی مسکن. بر همین مبنا هم تا سال 
۹۵، ۱۴ هزار نفر خانه هایشان را تحویل 
گرفتند. فقط ۴۷۰۰ نفر از اتوبوسرانی از 
تسهیلات و تخفیف های تعاونی استفاده 
کردند که مسئول و مدیر هم نبودند! بر 
اســاس رویه جــاری ســایر کارکنان 
شــهرداری، ماه ها قبل از عضویت در 
شورای شهر، بنده هم در تعاونی مسکن 
ثبــت نام کردم، هرچند بر خلاف آنچه 
گفته شده تعاونی مسکن ما نه تخفیف 
۵۰ درصدی داشت و نه اقساط ۶۰ ماهه. 
ایــن عضویت و واریزی حق عضویت 
و پرداخت وجه مســکن، قبل از رفتن 
به شــورای شهر تهران بود و مربوط به 
ماه ها قبل از ورود به شــورا بود، بنده در 
ابتدا ۵۴۰ میلیون تومان به مدت ۳ سال 
در تعاونی سپرده گذاری کردم و سپس با 
تخفیف ۱۵ درصدی مالک ملک مذکور 

شدم.
خب یعنــی در واقع شــما 
حــدود نصــف قیمت ایــن ملک 
خریداری شــده را قریب به سه 
سال در تعاونی مسکن شهرداری 

سپرده گذاری کرده بودید؟
بله ، ۵۴۰ میلیون تومان را همان سال 
در صندوق تعاونی مسکن سپرده گذاری 
کردم و ســه ســال بعد همچون دیگر 
کارمنــدان شــهرداری از تســهیلات 
شــهرداری برای تهیه مسکن استفاده 
کردم، در زمانی که عضو شــورای شهر 
بودم، از هیچ تسهیلاتی استفاده نکردم. 
حتی برخی اعضاء در اداره یا شــرکت 
دولتی قبلا مشــغول بودنــد و حقوق 
می گرفتند و در شــورا هم حق الجلسه 
دریافت می  کردند.امــا بنده با توجه به 
مسئولیتم در سازمان بسیج شهرداری، 
حدود ۴ ســال هیچ حقــوق و مزایایی 
نگرفتم و به صورت داوطلبانه کار کردم 

و فقط حق الجلســه شــورا را دریافت 
می کردم و حق بیمــه ام را هم خودم از 
محل حق الجلسات پرداخت کردم. بنده 
تنها عضوی از شورا بودم که به این شکل 
دریافتی داشت، قبل تر به برخی فعالان 
رســانه توصیه کردم که آخرت خود را 
به دنیای دیگران نفروشــند، توصیه ای 
که خوب اســت آقای میرسلیم یا افراد 
دیگری کــه همچون او فکر می کنند و 
اذهــان عمومی را به هــم می ریزند، به 
آن دقــت کنند که چــرا و با چه هدفی 
اینگونه اعتماد عمومی را با مباحثی که 
کاملا آشکار، قانونی و مشخص است، 
تضعیف می کنند و چرا با حاشیه سازی 
و فرار از پاسخگویی به عملکردشان با 
تهمت و تخریب سعی در انحراف افکار 

عمومی دارند؟
در جریان این موضوع فیلمی 
از شما منتشر شده که شما اعلام 
کردید بــه تخفیفی کــه گرفتید 
افتخار می کنید ماجرای این جمله 

حاشیه ساز چیست؟
متاسفانه این فیلم تقطیع شده است 
در  فیلــم کامل ایــن بحث، یک عضو 
شورای چهارم ملکی به عنوان مدرسه از 
بانک خرید ولی در آن منزل مســکونی 
بنا کرد و جالــب اینکه در جریان یک 
جدل لفظی در صحن شــورا خطاب به 
من گفت که ملک نجومی گرفته ای، من 
هم جواب دادم افتخار می کنم مثل شما 
تخلف نکرده و تســهیلاتی که به همه 
می داده اند را گرفته ام. همان ایام هم برای 
رفع شبهه، شخصا از دادستان خواستم 
موضوع را بررسی کند و دادستانی ۵ نفر 
را مامور پرونده کرد. هر ۵ کارشــناس 
رسمی دادگســتری، اعلام کردند هیچ 
تخلفی صورت نگرفته و تبرئه شــدم. 
بدنه شهرداری بهترین شاهدان عملکرد 
تعاونی مسکن شهرداری تهران هستند، 
روند مرســوم و معمــول را  می دانند 
و اگر اجحافی بــود آن ها حتما در این 
میــدان مطالبه گر می شــدند اما نقدها 
و تهمت هایی کــه در این ماجرا به من 
نســبت داده می شــود، از سوی رقبای 
سیاســی یا فعالان شبکه مجازی است 
که متاسفانه لحظه ای و هیجانی برخورد 
 می کنند و بــرای تخریب از این ماجرا 
سوءاستفاده می کنند البته برخی با ژست 
افشاگر ناخواسته روی موج شبکه های 
اجتماعی در زمین  مانع تراشــان بازی 
می کنند و حتی تصور نمی کنند موضع 
تخریبی شــان می تواند به مانعی سر راه 
تلاش جمعی بــرای پیگیری مطالبات 
مــردم در مجلس از بحث شــفافیت 
گرفته تا تعطیلی روز شــنبه بدل شود. 
تخریبگران باید بدانند حملاتشان و موج 
سواری شان در شــبکه های اجتماعی 
قدرت چانه زنی را از مدافعان مطالبات 

مردم سلب می کند.
در جریــان درگیری مجازی 
شــما با آقای میرســلیم یکی از 
نماینــدگان تهران هــم به میدان 
آمد و به میرســلیم بخاطر تهمت 
زدنش به شما سر موضوع خرید 
ملــک در ایام شــهرداری خرده 
گرفت و توامان شیوه خرید خانه 
میرسلیم را زیر سوال برد، در این 

باره چه نظری دارید؟
روند تخریــب و تضعیف آن هم 
در شــبکه های اجتماعی دســتاوردی 
جز تضعیف اعتمــاد عمومی مردم به 
مســئولان ندارد، وقتی فردی اتهامی را 
علیه دیگران مطــرح می کند و مدعی 
شــفافیت می شود اولین انتظار از او هم 
شــفافیت در عملکرد و پاسخگویی به 
شائبه هاست، ان شاءالله خودشان پاسخ 

می دهند و رفع شائبه می کنند.

بعد از افشاگری در ماجرای شاسی بلندها که سر و صدای زیادی را در رسانه ها به پا کرد و موجب واکنش مسئولان سه قوه شد، این بار  طرح تعطیلی شنبه ها به جای پنج شنبه ها بهانه ای برای دو نماینده تهران شد تا یکدیگر را با عناوینی متهم کنند.

 در بررســی های انجــام شــده ما روشــن شــد کــه تعطیلــی پنج شــنبه روندی مرســوم 
در کشــور بــوده و پایــه شــرعی و فقهــی نــدارد، تنهــا روز جمعه اســت که در دین اســلام 
بــرای پرداختــن بــه امــور مذهبــی و دینــی مثــل نمــاز جمعه مــورد تاکیــد قــرار دارد.

یکشنبه 4 تیر 1402، 6 ذی الحجه1444 ،25 ژوئن2023، شماره 4238، صفحه


